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Til Camilla Vågan, Strategi- og samfunnssjef 
 
Jeg takker for hyggelig passiar utenfor Coop-senteret sist lørdag. Jeg synes det var prisverdig å møte 
noen av kommunens representanter på denne måten. Det skaper et positivt inntrykk. 
Det er ikke alltid jeg leser hvert ord på slike "flyge-blad" som blir utdelt. Men det har jeg nå gjort. Og tar 
utfordringen om å kontakte plangruppa og komme med innspill. 
 
Ang. kulepunkt 5 og 6 (hjertesaker og leverandør av tjenester): 

- Min hjertesak er at Nærøysund kommune også har et ekstra fokus på vanskeligstilte, sårbare 
grupper. Som ikke sjøl evner " å stå på krava". Ikke har ressurser sjøl til å skrive avisinnlegg 
og fremme ønsker for sin egen gruppe. Som handler om støtte og hjelp fra kommunen som 
velferdsprodusent. 

- Mer konkret: Hvorfor har ikke Nærøysund kommune et eget Bruker-utvalg? Dette er ikke 
lovpålagt, men mange kommuner har opprettet dette. Imidlertid er Bruker-medvirkning 
lovpålagt. Som et eksempel viser jeg her til Hadsel kommune, som har opprettet et slikt 
utvalg. Under punktet formål (datert 2019), kan vi lese dette: "Bidra til god medvirkning fra 
brukere/beboere/pårørende/verger". 

-  
Det er mitt håp at mitt innspill kan hensyntas, involveres og prioriteres i kommunens planarbeid 
framover. 
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